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قطعه یدکی سلاحم را فروختم!

ک 
 گلایه قهرمان المپی

از بی توجهی مسئولان

 اصلًا خوشایند نیست قهرمان المپیک قطعه یدکی سلاحش را برای 
شمیم رضوان
      بازتاب  

حل مشکلات مالی به فروش برساند، اما چاره چیست وقتی حتی از 
قهرمان المپیک هم آنطور که باید حمایت نمی شود! 

بارها و بارها ورزشکاران تأکید کرده اند از عهده هزینه های زندگی شخصی خود نیز برنمی آیند 
چه برسد به هزینه های س��نگین ورزش قهرمانی، اما حرف هایشان اگر به گوش کسی رفته بود 
کار به جایی نمی رس��ید که حتی جواد فروغی، طلایی المپیک توکیو هم به زبان آید: »همه از 
شرایط باخبر هستند. برخی مشکلات مالی است، اما بعضی ریالی نیست و حمایتی است. مثلًا 
امروز کدام یک از مسئولان خبر دارند جواد فروغی قطعه یدکی سلاح خود را به دلیل مشکلات 
مالی فروخته  است؟ من ورزشکار نباید مشکلاتم را جار بزنم. این مسئول است که باید همواره با 
ورزشکار در ارتباط باشد تا من مجبور نباشم قطعه ای را که به سختی در آن طرف مرز تهیه کرده ام 
به خاطر چند میلیون بفروشم. مگر خودم نمی توانم از این قطعه استفاده کنم؟ چطور مسئولان در 
ایام نزدیک به مسابقات 24 ساعته زنگ می زنند و شرایط بازیکنان را چک می کنند، اما در باقی 
مواقع هیچ خبری از هیچ مسئولی نیست! ورزش��کار نباید حس کند فقط وقتی مدال می گیرد 
و روی س��کو می رود مورد توجه قرار می گیرد. این رفتارها آس��یب زننده است و باعث می شود 
ورزشکار فکر کند از او استفاده ابزاری می کنند. این موضوعات را فقط برای خودم بیان نمی کنم. 
ورزشکاران دیگر هم این مشکلات را دارند. مردم احساس می کنند چون نام قهرمان المپیک را 
یدک می کشیم از نظر مالی تأمین هستیم و مش��کلی نداریم.« فروغی سومین تیراندازی است 
که طی روزهای اخیر از مشکلات مالی و عدم توجه مسئولان به زبان آمده است. پیش از او نجمه 
خدمتی هم گفته بود که از عهده هزینه هایش برنمی آید و به همین دلیل جوانان را برای حضور 
در تیراندازی تش��ویق نمی کند. وحید گلخندان، عضو تیم ملی تپانچه و دارنده نقره و برنز جام 
جهانی نیز گله مند است، اما ترجیح می دهد بیشتر از کمبود امکانات صحبت کند: »به دلیل اینکه 
محل تولید سلاح ها خارج از کشور است، وقتی تجهیزات مستهلک می شوند به خصوص قطعات 
سلاح حتماً باید توسط شرکت مورد نظر تعویض شود. همین موضوع در برخی موارد مشکلاتی 
را به وجود می آورد. از سوی دیگر س��اچمه های تولید داخل به درد تمرین تیم ملی و مسابقات 

برون مرزی نمی خورد، زیرا در چارچوب استانداردهای لازم نیست و کیفیت لازم را ندارد.«

کسی به فکر فوتبال پایتخت نیست

همه در انتظار رفتن شیرازی
حاشیه های هیئت فوتبال استان تهران طی سال های گذشته به یکی از مسائل 

حامد قهرمانی
      حاشیه  

لاینحل فدراسیون فوتبال تبدیل شده است. حاشیه هایی که به نظر می رسید 
با خبر برکناری حبیب الله شیرازی به نقطه پایان خود نزدیک شده باشد، اما 
وقتی شیرازی اعلام کرد در دفتر کارش حضور دارد معلوم شد که مشکلات همچنان پابرجاست و حاشیه ها 

پررنگ تر از گذشته ادامه خواهد داشت.
یکی از این معضلات مدیریت خانوادگی حبیب الله ش��یرازی بر فوتبال استان تهران است. موضوعی که با 
انتقادهای بسیاری طی سال های گذشته روبه رو بوده، اما هیچ گاه صدای اعتراض ها شنیده نشده است و حالا 
با حضور دوباره شیرازی در محل هیئت فوتبال تهران به نظر می رسد همچنان باید شاهد ادامه این مدیریت 

خاص باشیم، مگر آنکه فدراسیون فوتبال بخواهد کاری کند تا این پرونده برای همیشه بسته شود.
نکته جالب توجه در این خصوص اینکه ادامه حضور شیرازی در هیئت فوتبال استان تهران در شرایطی است 
که برخلاف همیشه این بار تقریباً اجماع کم سابقه ای برای برکناری او به وجود آمده و ذی نفعان فوتبال در 
حوزه های مختلف اعم از هیئت ها، باشگاه ها و پیشکسوتان معتقدند شیرازی به پایان دوران مدیریت خود 
در استان رسیده و حضورش چیزی جز خسارت در پی نخواهد داشت، اما او با بی توجهی محض به خواسته 
اهالی ورزش و فوتبال بر تداوم مدیریت خانوادگی اش در هیئت فوتبال اصرار دارد و حاضر به کناره گیری 
نیست. به نظر می رسد کسی هم نیست که به او بگوید هیئت فوتبال، شرکت خصوصی نیست تا هرگونه که 

بخواهد رفتار کند و با وجود مخالفت و نارضایتی اهالی فوتبال صندلی ریاست را ترک نکند.
تسنیم دیروز در گزارشی نوشت: »حال که شیرازی قصد ندارد با استعفایی محترمانه، آرامش را به فوتبال 
پایتخت برگرداند باید در جست وجوی اراده واقعی فدراسیون نشین ها بود و این پرسش را مطرح کرد که آیا 
فدراسیون قصد ندارد در تقابل و رویارویی آرامش و آبروی فوتبال با منافع شخصی یک فرد، طرف فوتبال و 
منافع جمعی بایستد؟ فدراسیون فوتبال و سایر هیئت های فوتبال در استان ها برای حفظ اعتبار خودشان هم 
که شده باید مراقب باشند اعمال و رفتار یکی از آنها آبروی سایرین را در معرض تهدید قرار ندهد. وقتی خود 
آنها در خصوص این مسائل اقدام و تصمیم گیری نکنند طبیعی است که نباید انتظار داشته باشند از بیرون 
برای آنها تصمیم گیری نشود، چراکه سکوت و انفعال آنها اگر به معنای همراهی نباشد -که هست- به روشنی 
حاکی از ناتوانی آنها در مدیریت جامعه صنفی فوتبال خواهد بود و نباید انتظار داشته باشند که سایر مسئولان، 

نظاره گر این به هم ریختگی در فوتبال تهران به عنوان مهم ترین هیئت فوتبال کشور باشند.«

عل�ی فت�ح الله زاده خیل�ی س�عی ک�رد ب�ا 
مظلوم نمایی حرف خود را به کرس�ی بنشاند، 
اما حری�ف قدرت�ر از این حرف ها ب�ود و همان 
دوش�نبه ش�ب کاری ک�رد ک�ه مدیرعام�ل 
استقلال پشیمان شود که چرا پای استعفایش 
نمان�د و ح�رف هیئ�ت مدی�ره را گ�وش کرد.
فتح الله زاده حالا باید 5 میلیارد به حساب باشگاه 
اس��تقلال پول برگرداند، کاری که مهلتش همین 
دیروز تمام ش��د و حالا قربانزاده، رئیس س��ازمان 
خصوصی س��ازی و تمام مردم منتظرند این پول 

برگردانده شود.
جالب اینک��ه با وج��ود اس��ناد زیادی ک��ه علیه 
فتح الله زاده رو ش��ده، اما او همچنان سعی دارد با 
وعده های پوچ و ژس��ت های پوپولیستی خودش 
را از مهلکه نجات دهد. فت��ح الله زاده دوباره مدعی 
شده به کنفدراس��یون آس��یا برای گرفتن مهلت 
نامه زده، ولی کیس��ت که نداند ای اف س��ی برای 
هیچ باشگاهی اس��تثنا قائل نخواهد شد. حذف از 
آسیا خبری قطعی است که همه آن را شنیده اند، 
ولی مدیرعامل اس��تقلال خود را به نشنیدن زده 
است. با این حال هنوز از برخورد و توبیخ مقصران 
این ماجرای تلخ از سوی وزارت ورزش و نهادهای 

نظارتی خبری نشده است! 
البته روز گذش��ته خبری منتش��ر ش��د مبنی  بر 
اینکه نماینده های س��ازمان خصوصی س��ازی با 
حضور در باشگاه اس��تقلال، اسناد مالی سال های 
گذشته آبی ها را برای بررسی جدی تر جمع آوری 
کردند و حالا مشخص ش��ده طلب استراماچونی 
یک میلیون و 767هزار یورو بوده که اس��تقلالی ها 

55هزار یورو بیشتر از این اعلام کرده اند.
   

مدیرعامل مس��تعفی و مظلومی یار غارش خیال 
می کردند می توانند از برنامه فوتبال برتر به عنوان 

ش��وی تبلیغاتی برای مح��ق جل��وه دادن خود و 
مظلوم نمایی اس��تفاده کنند. غافل از اینکه رئیس 
سازمان خصوصی سازی دست  پر به استودیو آمده 
بود و برای هر ادعایی یک سند رو کرد. بعد از اتمام 
مهلت قانونی باشگاه های ایرانی برای تعیین تکلیف 
پرونده های )قطعی( مالی خ��ود و اهمال مدیران 
باشگاه اس��تقلال در پرداخت طلب استراماچونی، 
درگیری  بین مدیران آبی و سازمان خصوصی سازی 
بالا گرفت. حسین قربانزاده در مصاحبه ای مدعی 
ش��د مبلغ مورد نیاز دو بار در اختیار باش��گاه قرار 
گرفته، ام��ا باز هم خبری از پرداخت طلب نش��ده 
است. این ادعا شرایط را برای برگزاری مناظره جدی 
و مهم تلویزیونی فراهم کرد تا هم رئیس س��ازمان 
خصوصی سازی حرف هایش را بزند و هم مدیرعامل 

پرمدعای استقلال.
اصلی ترین مس��ئله ای که قربانزاده روی آن تأکید 
داش��ت بحث پول هایی بود که در باشگاه گم شده  
است. رئیس سازمان خصوصی سازی از فتح الله زاده 
خواست 5 میلیارد تومان را فوراً به حساب باشگاه 
بازگردان��د: »از مصطفی آجرلو ش��کایت کردم و 
محکم پایش ایستاده ام. مظلومی، افضلی، مؤمنی 
و کریمی، هر چه��ار نفر باید در دادگاه پاس��خگو 
باش��ند. همه در این موضوع مس��ئولیت داشتند. 
۳5۹میلیارد تومان، ۱5۰ میلیارد تومان و  نزدیک 
به 5۰۰ میلی��ارد تومان منابع حاص��ل از افزایش 
سرمایه به حس��اب باشگاه اس��تقلال واریز شده 
است. در ماه آذر اگر بدهی استراماچونی پرداخت  
می شد حدود 6۰ میلیارد تومان بود. طلب پادوانی 
۱۳۰ هزار دلار است که ۳۰ هزار دلار برای وکیل 
اس��ت. س��یصد و اندی روز آجرلو فرصت داشت 
و صد و اندی ه��م فتح الله زاده. در  مورد آن س��ند 
دریافت ی��ک میلیارد تومان ب��رای همان چک ها 
توسط فتح الله زاده بود. اگر حرف من اشتباه باشد، 

استعفا می دهم. چک شخصی نبود، چک باشگاه 
بود. دس��ت مجیدی، عم��ران زاده، صادقی یا هر 
کس دیگری هست، چک باشگاه است. این چک ها 
آن زمان باید پانچ و در باشگاه بایگانی  می شد. در 
کمیته تسویه باید هیئت مدیره از مدیرمالی سؤال 
می کرد آیا این 5 میلیاردی که می خواهم امضا کنم 
قبلًا پرداخت نشده است؟ آیا سؤال کردید؟ اگر این 
سؤال را می کردید شاید نتیجه دیگری می گرفتید. 
خیلی روشن است، تنها راه اثبات این موضوع فیش 
واریزی است. پول را باشگاه داده و چک دست فتح 
الله زاده مانده اس��ت. چک های دیگری هم وجود 
دارد. این چک ها دست مدیرعامل امانت است. باید 
وقتی بستانکاری اش تسویه می شود پانچ کند. این 
در مورد 5میلیارد بود که در هیئت مدیره تصویب 

کردند و یک ریالش نباید پرداخت  می شد.«
فتح الله زاده همان مدیرعامل��ی که هیئت مدیره با 
استعفایش مخالفت کرده بعد از رو کردن اسناد از 
سوی قربانزاده با اینکه دست وپایش را گم کرده بود 
بحث وصول دوباره چک ها را اینگونه توجیه کرد: 
»سال ۹۰ از دو، س��ه نفر پول قرض کردیم و چک 
بازیکنان را به آن افراد دادیم. ۱۰ سال این پول را 
ندادند. جمعاً ۱2 میلیارد بود و هیئت مدیره مصوب 
کرد این ۱2 میلی��ارد را با 6 میلی��ارد حل و فصل 
کنم. رفتیم، حرف زدیم و با 5 میلیارد آنها را راضی 
کردیم. 2 میلیارد برای سال ۹۰ بود که این پول را 
دادیم. نه به حساب من آمده، نه برای من است. به 
حساب خودشان دادیم. هر کسی سندی دارد که 
به حس��اب من آمده و چک به نام من بوده بیاید و 
بگوید. چک احمد موسوی را به من داده اند. ما پول 
نداریم. رفتم از یکی از دوستان پول بگیرم، برگشتم 
و نگرفتم. گفتم الان این پول را از دوستم می گیرم 
کار باشگاه را حل می کنم. ۱۰ سال طول می  کشد 
پول او را بدهند. بعد از ۱۰ سال هم تهمت می زنند 

و می گویند شما پول را بردید. این پول من نیست. 
مثل چک احمد موسوی است. ۳میلیارد از سال ۹۰ 
چک دارم. 2۰ میلیارد پول است. اگر بخواهم بگیرم 

اینها را می گیرم، بی انصافی  نکنیم.«
فت��ح الله زاده همچنین ب��ا تأکید بر اینک��ه تا ۳۰ 
فروردین مهلت داریم تا دچار محرومیت نشویم، 
اظهار داشت: »به احتمال ۹۰ درصد حضور در آسیا 
را از دست داده ایم. با این حال روز یک شنبه نامه ای 
به کنفدراسیون فوتبال آسیا نوشتم و اعلام کردم 
با توجه به تعطیلی عید نوروز در ایران و همچنین 
مشکلات انتقال پول به دلیل تحریم ها به ما فرصت 
بیشتری بدهید. منتظر پاسخ آنها هستیم. اینکه 
ای اف سی با درخواس��ت ما موافقت کند5۰-5۰ 
اس��ت. اگرچه ما ۱۰ درصد شانس حضور در آسیا 
را داریم. تا ۳۰ فروردین هم مهل��ت داریم بدهی 
استراماچونی را بدهیم تا شامل محرومیت از پنجره 
نقل و انتقالاتی نشویم. این موضوع جدا از حضور 

در آسیاست.«
  

س��خنگوی کمیس��یون فرهنگی مجلس شورای 
اسلامی در جلسه علنی روز گذشته به وزیر ورزش 
تذکر شفاهی داد. احمد راس��تینه، نماینده مردم 
شهرکرد با اشاره به حذف استقلال از آسیا گفت: 
»با توجه به پیگیری های مستمر در خصوص عدم 
انجام وظایف قانون��ی وزارت ورزش و جوانان باید 
گفت هزینه های بسیاری را به اعتماد عمومی مردم 
وارد ساخته و جوانان عزیز را به شدت دچار یأس 
و ناامیدی کرده اس��ت. با وجود اینکه هزینه های 
باشگاه استقلال که به طور رسمی توسط سازمان 
خصوصی سازی اعلام گردیده پرداخت شده، اما باز 
هم باشگاه اس��تقلال به دلیل عدم انجام تعهدات 
از لیگ قهرمانان آس��یا حذف ش��ده است. در این 

خصوص چه کسی پاسخگوست؟«
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فعلًا 5 میلیارد را برگردان!

هرچه اوضاع مدیریتی باش�گاه استقلال اسفبار است 
و آبی ها در این زمینه با فاجعه روبه رو هس�تند و بعید 
نیست که یک تجربه بسیار تلخ را در پیش داشته باشند، 
اوضاع تیم در داخل زمین خوب اس�ت. استقلال طی 
هفته های گذشته زیبا بازی کرده و خوب نتیجه گرفته 
و آن هم نبوده مگر به خاطر جدیتی که ساپینتو به خرج 
داده و می دهد. س�اپینتو این روزها  زیاد نمی خندد و 
بسیار جدی تر از گذشته تیمش را رهبری می کند. کسی 
چه می داند شاید فهمیده که با این اوضاع مدیریتی باید 
فکری به حال خودش کند و حداقل با کسب نتایج خوب 
جایگاهش را بی�ن هواداران و بازیکن�ان محکم کند و 

منتظر روزهای آینده باشد.

ساپینتوی متفاوت

قاب

دنیا حیدری

فتح الله زاده نمونه خروار است
 چند جمله، فقط چند جمله کافی بود تا نش��ان ده��د فقدان نظارت 
می تواند چه بلایی بر سر فوتبال این کشور بیاورد! نظارتی که نبود آن 
طی س��ال های اخیر نه فقط جیب مردم و بیت المال را خالی کرده که 
ضربه های مهلکی نیز به بدنه فوتبال کشور زده است، اما بدترین مسئله 
آبروی فوتبال ایران است که به واسطه همین ندانم کاری بارها و بارها در 

مجامع بین المللی خدشه دار شده است.
نه فقط فتح الله زاده که هیچ کس دیگری تصورش را هم نمی کرد رئیس 
سازمان خصوصی سازی در یک مناظره تلویزیونی در عرض تنها چند 
دقیقه کوتاه بی هیچ تعارفی فساد مدیران در فوتبال باشگاهی ایران را 
روی دایره بریزد. مدیرعامل اس��تقلال در نظر داشت تا بار دیگر از آب 
گل آلود ماهی بگیرد و با سوءاستفاده از حذف دوباره استقلال از لیگ 
قهرمانان آسیا که نتیجه بی کفایتی مدیریتی او و امثال او بود، هواداران 
را تهییج کن��د و وزارت ورزش و حتی دولت را تحت فش��ار قرار دهد، 
اما برخلاف همیش��ه این بار نمایش او راه به جایی نبرد و دستش برای 
خیلی ها از جمله هواداران استقلال رو شد. اما مسئله امروز این نیست 
که فتح الله زاده حرف هایی خلاف واقع زده یا حتی دو مرتبه چک های 
5 میلیاردی از حساب باشگاه پاس کرده و مدعی طلب 2۰ میلیاردی 
از آبی پوشان پایتخت شده است، مس��ئله این است که چرا آقایان او و 
امثال او را که هر بار فجایع بی شمار رقم می زنند هرازچندگاهی روی 

کار می آورند تا افتضاح نیمه تمام خود را تمام کنند!
تکلیف امثال فتح الله زاده مشخص است. کمتر کسی است که نداند امثال 
او چه حیف و میل هایی کردند و چطور بیت المال را برباد دادند. او مشتی 
است نمونه خروار. خروارها مدیران بی کفایتی که نه به آبروی فوتبال 
ایران رحم کردند و نه به جیب مردم و حتی بیت المال. مدیرانی که تنها 
با در نظر گرفتن منافع ش��خصی خود و برای دیده شدن هرچه بیشتر 
بدترین تصمیمات را برای فوتبال این کش��ور گرفتند و چنان در این 
مسیر آزاد بودند برای هرگونه تاخت و تاز که امروز شاهد تأسفبارترین 

اتفاقات هستیم. 
اینکه یک مدیرعامل چک هایی را که نقد کرده و بار دیگر به دلیل عدم 
پانچ شدن آنها نقد می کند، یعنی فساد محض! یعنی به عنوان شخص 
اول مدیریت یک باشگاه، هیچگونه باور و اعتقادی به انجام کار درست 
ندارد و همین نگاه اس��ت که عرصه را برای جولان دلال ها باز گذاشته 
اس��ت. آنچه در مناظره بین رئیس س��ازمان خصوصی سازی کشور با 
مدیرعامل استقلال شنیده ش��د، روایتی تلخ از واقعیت فوتبال ایران 
بود. روایتی از دلالی ها و فسادی که این رشته پرطرفدار را به منجلاب 
کش��یده، به طوری که نمی توان بوی تعفن آن را پنه��ان کرد یا نادیده 
گرفت. ب��ا این وجود هنوز گویی بوی گند این فس��اد واضح به مش��ام 
نهادهای نظارتی نرسیده که صدایی از آنها درنمی آید! آقایانی که باید 
حق مردم و فوتبال کشور را از حلقوم مدیران فاسد و دلال هایی که زمام 
امور فوتبال را به دست گرفته اند درآورند، اما گویا نه گوشی دارند برای 
شنیدن و نه چشمی برای دیدن این فاجعه به بار آمده! فاجعه ای که کمر 
فوتبال ایران را چنان خم کرده که عنقریب است صدای شکسته شدن 

آن گوش فلک را کر کند.
مس��ئله ام��روز ن��ه فت��ح الله زاده و افش��اگری های رئیس س��ازمان 
خصوصی س��ازی از مدیریت او که کلیت مدیریت فوتبال کشور است 
و آنهایی که جواز حضور تک��راری امثال او را صادر می کنند. مس��ئله 
امروز تصمیم گیرنده های بالاتر از فتح الله زاده ها و نهادهایی هستند که 
وظیفه نظارت بر عملکرد این مدی��ران را دارند، اما همچنان در خواب 
به سر می برند که اگر غیر از این بود فوتبال ایران امروز تا این اندازه در 

منجلاب فساد غوطه ور نبود.

سرمربی پرافتخار والیبال نشسته کش��ورمان از ایران کاندید ورود 
به تالار مش��اهیر بین المللی والیبال در س��ال 2۰2۳ شد. به نقل از 
وب س��ایت س��ازمان جهانی پاراوالیبال، نام هادی رضایی سرمربی 
تیم ملی پرافتخار کش��ورمان در میان اسامی ۱6 کاندیدای ورود به 
تالار مش��اهیر بین المللی والیبال در سال 2۰2۳ قرار گرفت. پس از 
پایان رأی گیری، ش��ش نامزد برتر برای انتخاب نهایی در فهرست 
رسمی کمیته انتخاب ورود به تالار بین المللی مشاهیر والیبال قرار 

خواهند گرفت.

رضایی کاندید تالار مشاهیر پاراوالیبال شد

جدیدترین رنکینگ پینگ پنگ بازان پس��ر و دخت��ر دنیا در ماه 
آوریل 2۰2۳ میلادی منتشر شد و ورزشکاران کشورمان بعد از 
درخشش در رویدادهای مهم بین المللی صعود قابل توجهی در 
رتبه بندی داشتند. نوشاد عالمیان نفر اول پینگ پنگ بازان ایرانی 
در رنکینگ بعد از درخشش در مسابقات اسمش سنگاپور همچنان 
در رده بندی صعود می کند و این بار با صعودی ۱۰ پله ای در رده    
54برترین پینگ پنگ بازان دنیا قرار گرفت. امیرحس��ین هدایی 
دیگر ملی پوش کش��ورمان بعد از کس��ب مدال برنز ارزشمند در 
رقابت های جهانی فیدر ترکیه با 27 پله صعود در جایگاه ۱۰6 دنیا 
ایستاد. نیما عالمیان المپین تنیس روی میز ایران هم در المپیک 

توکیو با سقوطی ۱8 پله ای در جایگاه ۱86 قرار گرفت.

صعود پینگ پنگ بازان ایران در رنکینگ جهانی

فريدون حسن

امشب ال کلاسیکوی برگشت جام حذفی

انگیزه بارسا، حساسیت رئال 
ال کلاسیکوی برگشت جام حذفی اس��پانیا امشب در نیوکمپ برگزار 
می شود. بارسا که در بازی رفت موفق ش��د با یک گل به برتری دست 
پیدا کند حالا با خیالی آسوده تر از رقیب دیرین می خواهد مقابل چشم 

هواداران خود جشن پیروزی به مرحله بعد را بگیرد.
کاتالان ها با رهبری ژاوی در لالیگا هم بالاتر از رئال چشم به قهرمانی 
دارند، هرچند اختلاف آنها تنها سه امتیاز است و می تواند به راحتی با 
جاه طلبی رئال مادرید جبران شود. روی همین اصل می توان مدعی شد 
که امشب آخرین فرصت رئال برای گرفتن بارساست. رئال در صورت 
برتری در دیدار امشب علاوه بر پیمودن بخش زیادی از قهرمانی در جام 
حذفی اسپانیا می تواند امیدوار باشد که بارسا را با چالش روبه رو و حتی 
در لالیگا هم این تیم را زمین گیر کن��د. ضمن اینکه آنجلوتی که حالا 
تقریباً رفتنش از رئال قطعی شده می خواهد هر طور شده در واپسین 

روزهای حضور روی نیمکت کهکشانی ها بدون جام نماند.
البته به جز آنجلوتی باید به کریم بنزما ستاره فرانسوی و گلزن شماره 
یک رئال هم اش��اره کرد که ش��ایعه جدایی اش از رئال قوت گرفته و 
حتی برخی مقصد بعدی او را هم اعلام کرده اند. بنزما امش��ب نهایت 
تلاش خود را ب��ه کار می گیرد که در آخرین ال کلاس��یکوی احتمالی 
خود چهره ای به یادماندنی از خود به جا بگذارد و برای همیشه در دل 

هواداران  رئال مادرید باقی بماند.
وضعیت در اردوی بارسا اما متفاوت اس��ت، آنها می توانند با برتری در 
این  بازی نس��خه رئال را حتی در لیگ هم بپیچن��د و کاری کنند که 
مادریدی ها خلع سلاح شوند و دیگر انگیزه ای برای ادامه تلاش نداشته 
باشند. بارسا ۱8 روز قبل در ال کلاسیکوی لیگ موفق شد با حساب 2 
بر یک پیروز شود و حالا با روحیه ای مضاعف آماده دیدار برگشت جام 
حذفی و تکرار برتری دیدار رفت البته مقابل هوادارانش می شود. بارسا 
با ژاوی به درک متقابلی رس��یده و روند خوبی را در پیش گرفته است 
روندی که  پیروزی در بازی امشب می تواند آن را تا قهرمانی در لالیگا 

هم پیش ببرد.
   اعتراض رئال به داوری 

اما هنوز س��وت آغاز بازی برگش��ت به صدا درنیامده حاشیه های آن 
شروع شده است. رئال مادرید که به شدت نسبت به داوری دیدار رفت 
معترض بود حالا با انتش��ار یک ویدئو اعتراض رس��می خود از داوری 
ال کلاس��یکو را اعلام کرده اس��ت. یک گزارش مطبوعاتی در اسپانیا 
فاش کرده که رئال مادرید به انتخاب کمیته داوران برای رویارویی این 
تیم با بارسلونا در بازی برگش��ت نیمه نهایی کوپا دل ری اعتراض کرده 
است. داور، مارتینز مونوئیرا به عنوان داور وی ای آر انتخاب شده است. 
روزنامه اسپانیایی مارکا در این خصوص نوشت: »باشگاه معتقد است 
که این داوران در گذشته آسیب های زیادی به تیم وارد کرده اند و به نظر 
نمی رسد صلاحیت قضاوت مسابقه ای با این اهمیت را داشته باشند.«

همچنین این روزنامه افزود: »رئال مادرید در پاسخگویی به این انتصاب 
معطل نکرد و در س��ایت خود کلیپی پخش کرد که یادآور اشتباهات 

داوران در برابر این تیم بود.«
باشگاه رئال هم در کانال رسمی خود به نحوه قضاوت یکی از دیدارهایی 
که رئال مادرید بیشترین آسیب داوری را در سال های اخیر در آن دیده 
بود، یعنی بازی با س��ویا در فصل 2۰2۱-2۰2۰ اشاره کرد. به گزارش 
این کانال، آن مسابقه برای آنها به قیمت یک قهرمانی تمام شد و داوران 

علیه رئال مادرید »شش اشتباه مهم« مرتکب شدند.
   لغو ناهار مشترک مدیران 

لغو ناهار مشترک بین مدیران دو باشگاه قبل از دیدار امشب هم از جمله 
دیگر حواشی این مسابقه است. هیئت مدیره بارسا هفته قبل تصمیم 
خود را مبنی بر تحریم ناهار مشترک با رئال مادرید اعلام کرد. بارسلونا 
با تصمیم خوان لاپورتا، این ناهار مشترک را که قرار بود بین مدیران دو 
باشگاه برگزار شود لغو کرد. این اتفاق در پاسخ به اظهارنظر فلورنتینو 

پرز مبنی بر جو خصمانه بارسلونا برای رئال روی داد.

مترجم: شیوا نوروزی

ضعف منچستر در بازی های بزرگ
ناامیدی در خریده��ای ژانویه عامل 
اصل��ی مش��کلات منچس��تریونایتد 
است. شکس��ت به نیوکاس��ل باعث 
ش��د شیاطین س��رخ جایگاه خود در 
رتبه چه��ارم را تقدی��م تاتنهام کند. 
با ترکیب فعلی حض��ور در لیگ اروپا 
و ش��انس قهرمانی در ای��ن رقابت ها، 
حضور در نیمه نهای��ی FACUP و 
شانس کسب سهمیه لیگ  قهرمانان از 
جمله موفقیت های این فصل منچستر 
بوده است. بااین حال نمی توانیم بگوییم در بازی های حساس عملکرد 
خوبی نداش��ته اند. این تیم هنوز می تواند فصل را ب��ه خوبی به پایان 
برساند، اما باید بپذیریم باخت به نیوکاسل حق ش��ان بود. قرمزها دو 
بازی حساس با برنتفورد و اورتون دارند و اگر هر شش امتیاز را به دست 
بیاورند جایگاهشان  بهتر می شود. اریک تن هاگ نیز خودش می داند 
تیمش به پیشرفت بیشتر نیاز دارد و در بازی های حساس پیش رو چه 
چالش هایی در انتظار منچستر خواهد بود. مثلًا در مصاف با نیوکاسل 
همه منتظر تغییر رویه بازی در نیمه دوم بودیم، ولی این اتفاق نیفتاد. 
تیم تن هاگ در نیمه  دوم نیز همانند نیمه اول بسیار ضعیف ظاهر شد و 
شکست برازنده یونایتد بود. قاعدتاً برای موفقیت در دیدارهای خانگی 
باید تمهیداتی در نظر گرفته شود، به ویژه برای بازی های بزرگ. بارسلونا 
را ببینید، نتایج درخشانی گرفته اما نه در مقابل تیم های بزرگ. در واقع 
باشگاه در ماه ژانویه حمایت لازم را از سرمربی برای خریدهای جدید 
نداشت، به همین خاطر تن هاگ اسیر ناامیدی شد. بودجه کافی وجود 
نداشت و قطعاً هیچ مهاجم سرشناسی در زمستان حاضر نمی شود به 
صورت قرضی به منچستر بیاید. قصد تخریب ووت وخهورست را ندارم. 
این مهاجم هلندی در زمستان به تیم اضافه شد و در حد توانش به کمک 
تیم تن هاگ آمد. منتها پرواضح اس��ت که به اندازه کافی خوب نبوده 
است. منچستر رونالدو و کاوانی را از دست داد و آنتونی مارسیال نیز از 
ابتدای فصل مصدوم ش��د. این در حالی است که برای انجام یک بازی 
خوب تیم به یک مهاجم میانی نیاز دارد، ضمن اینکه دروازه بان هم باید 
شش دانگ باشد. باشگاه با بدهی ۹۰۰ میلیون پوندی مواجه است و در 
پنجره زمستانی نتوانست تیم را تقویت کند. این همان واقعیت تلخی 

است که شرایط را برای شیاطین سرخ سخت کرده است.

گری نویل

اسکای اسپورتس

شیوا نوروزی
      گزارش  


